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CONSILIULLOCAL

PROCES - VERBAL '
incheiat astazi 25 iunie 2020

Astazi, data de mai sus a avut loe sedin|a ordinara a Consiliului local al
Municipiului Campina care a fost convocata prin Dispozi|ia nr.277/19 iunie 2020 a
Primarului Municipiului Campina.

Lucrarile sedintei Consiliului local s-au desfasurat online. Aceasta masura a
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fost luata pentru evitarea contactului direct intre persoane. Astfel, convocarea,
proiectul ordinii de zi, materialele de sedinta au fost transmise consilierilor locali pe
adresele de e-mail, cu mentiunea ca sedinta se va desfIsura prin mijloace electronice,
utilizand platforma online Zoom.

La lucrarile sedintei au fost prezenti fizic in institutie: dl.Primar - Tiseanu
Horia - Laurentiu, dl.Viceprimar - Pitigoi Ioan Adrian, d-na consilier Petrovici
Mihaela, d-na Secretar General - Moldoveanu Elena, d-na Balan Lavinia - Sef
Serviciu APL, dl.Olarasu Laurentiu - consilier juridic in cadrul Compartimentului
juridic si relatia cu Consiliul local, d-na Voicu Monica - sef Serviciu juridic,
contencios, dl.Furis Adrian - consilier in cadrul Compartimentului informatica, d-na
Caliman Didona - Arhitect sef, dl.Badulescu Remus - administrator public.

Suntprezenti on-line 16 consilieri locali.
D-na secretar Moldoveanu face prezenta tehnica a consilierilor locali si astfel

se verifica daca sunt indeplinite conditiile de cvorum, pentru ca sedinta sa se
desfasoare m conditii legale. La apelul nominal on-line, urmatorii consilieri transmit
mesajul "prezent", dupa cum urmeaza: d-na Albu, d-na Beldianu, dl.Candea,
dl.Cercel, dl.Dochia, dl.Dragomir, dl.Duran, dl.Enache, d-na Frincu, d-na Lupu,
dl.Petrescu, d-na Petrovici, dl.Pitigoi, d-ra Topala. D-nii consilieri Bondoc si Panescu
nu sunt inca prezenti.

D-na consilier Petrovici, in calitate de presedinte, declara deschisa sedinta
ordinara a Consiliului local al Municipiului Campina, din data de 25 iunie 2020.

Supune la vot procesul-verbal al sedintei ordinare desfasurata in data de 28 mai
2020. Pentru exercitarea votului, d-nii consilieri vor fi nominalizati, urmand ca
acestia sa-si exprime votul. Si-au exprimat votul nominal "pentru", urmatorii
consilieri: d-na Albu, d-na Beldianu, dl.Bondoc, dl.Candea, dl.Cercel, dl.Dochia,
dl.Duran, dl.Dragomir, dl.Enache, d-na Frincu, d-na Lupu, dl.Petrescu, d-na
Petrovici, dl.Pitigoi, d-ra Topala (15 voturi pentru). Dl.consilier Panescu nu este inca
prezent.

Presedintele sedintei aduce la cunostinta domnilor consilieri ca mai este un
proiect de hotarare care se refera la aprobarea documentatiei tehnico-economice (faza
S.F.) si a indicatorilor tehnico^conomici pentru realizarea obiectivului de investi^ii



"Amenajare parcare str.I.L.Caragiale", care trebuie inclus in proiectul ordinii de zi, la
ultimul punct. Se supune la vot propunerea si este aprobata cu 15 voturi pentru (d-na
Albu, d-na Beldianu, dl.Bondoc, dl.Candea, dl.Cercel, dl.Dochia, dl.Duran,
dl.Dragomir, dl.Enache, d-na Frincu, d-na Lupu, dl.Petrescu, d-na Petrovici,
dl.Pitigoi, d-ra Topala). Dl.consilier Panescu nu este inca prezent.

Se supune la vot proiectul ordinii de zi, cu completarile aduse. Si-au exprimat
votul nominal "pentru", urmatorii consilieri: d-na Albu, d-na Beldianu, dl.Bondoc,
dl.Candea, dl.Cercel, dl.Dochia, dl.Dragomir, dl.Duran, dl.Enache, d-na Frincu, d-na
Lupu, dl.Petrescu, d-na Petrovici, dl.Pitigoi, d-ra Topala (15 voturi pentru).
Dl.consilier Panescu nu este mca prezent.

D-na Petrovici precizeaza ca toate avizele comisiilor de specialitate care au fost
solicitate pentru proiectele de hotarare sunt favorabile.

Primul punct (nr.l) inscris pe ordinea este proiect de hotarare privind
modificarea Anexei nr.l la H.C.L. nr.27/27 februarie 2020 privind alocarea unor
sume de bani pentru susfinerea fmanciara a unor manifestari culturale,
artistice, sportive $i educative organizate de Consiliul local, in anul 2020.

Initiatorii proiectului de hotarare sunt membrii Comisiei de specialitate
sanatate, cultura, inva{amant, culte $i tineret, sport $i turism.

Este prezent la lucrarile sedintei dl.consilier Panescu.
Ia cuvantul dl.Dochia, care prezinta referatul de aprobare.
Dl.primar propune modificarea proiectului, printr-un amendament: la Casa

Municipala de Cultura, de la pozitia nr.4 - Festivalul de teatru "Mircea Albulescu",
care ar trebui sa se desfasoare in lunile octombrie - noiembrie 2020, sa se retraga
suma de 35.000 lei si sa ramana din suma totala de 60.000 lei - 25.000 lei.

Face aceasta propunere pentru ca la urmatorul proiect privind rectificarea
bugetului o sa propuna, in regim de urgenta, introducerea unei pozitii cu privire la o
documentatie de realizaare a unui proiect "Sprijinirea eficientei energetice si a
gestionarii inteligente a energiei m infrastructura de iluminat public a Municipiului
Campina".

Daca se vor gasi alte surse se va completa suma ramasa la acest festival pentru
sustinerea si desfasurarea lui.

Pentru ca nu sunt discutii pe marginea proiectului de hotarare, se supune la vot
amendamentul d-lui primar - retragerea sumei de 35.000 lei de la Casa Municipala de
Cultura, pozitia nr.4 - Festivalul de teatru "Mircea Albulescu".

Dl.Dragomir intreaba daca este legal ca dl.Primar sa propuna un amendament.
Raspunsul d-nei Secretar este afirmativ.
In continuare, se inregistreaza discutii cu privire la intrebarea adresata de

dl.Dragomir si raspunsul dat de Secretar, sens in care d-na Secretar verifica
dipsozitiile Codului administrativ.

Dl.Enache mentioneaza ca preia dumnealui amendamentul propus de
dl.Primar.

D-na Secretar precizeaza ca nu a gasit in Codul administrativ articolul conform
caruia Primarul poate sa propuna amendamente.

Dl.Enache Dragomir formuleaza amendamentul d-lui Primar: retragerea sumei
de 35.000 lei de la Casa Municipala de Cultura, pozitia nr.4 - Festivalul de teatru
"Mircea Albulescu". Se supune la vot amendamentul sieste



pentru (d-na Albu, d-na Beldianu, dl.Bondoc, dl.Candea, dl.Cercel, dl.Dochia,
dl.Dragomir, dl.Duran, dl.Enache, d-na Frincu, d-na Lupu, dl.Panescu, dl.Petrescu,
d-na Petrovici, dl.Pitigoi, d-ra Topala).

Se supune la vot proiectul de hotarare, in ansamblul sau si este adoptat cu 16
voturi pentru (d-na Albu, d-na Beldianu, dl.Bondoc, dl.Candea, dl.Cercel, dl.Dochia,
dl.Dragomir, dl.Duran, dl.Enache, d-na Frincu, d-na Lupu, dl.Panescu, dl.Petrescu,
d-na Petrovici, dl.Pitigoi, d-ra Topala).

D-na Secretar Moldoveanu se adreseaza d-lui consilier Dragomir precizand ca
normal este ca atunci cand dl.consilier expune o problema sa dea posibilitatea sa se
verifice, nu sa creeze tensiuni. In continuare, precizeaza ca Tn Regulamentul de
organizare si functionare, la art.28, alin.(15) se specifica - "Asupra proiectelor de
hotarari au loc dezbateri generale si pe articole, consilierii locali, precum si ceilalti
initiatori prezenti la sedinta putand formula amendamente de fond sau de forma (...)"-

Se inregistreaza discutii intre dl.consilier Dragomir si d-na Secretar
Moldoveanu.

Urmatorul punct nr.2 de pe ordinea de zi este proiect de hotarare privind
aprobarea rectificarii bugetului local al Municipiului Campina si aprobarea
rectificarii bugetelor ordonatorilor ter{iari de credite, pe anul 2020.

Ia cuvantul initiatorul proiectului de hotarare, dl.primar, Tiseanu Horia
Laurentiu, care prezinta referatul de aprobare.

La Cap."Alte cheltuieli de investitii" - Sectiunea de dezvoltare, Anexa nr.2,
propune retragerea sumei de 40.000 lei de la lucrarea "Reabilitare, modernizare,
extindere sistem de iluminat public in Municipiul Campina", unde ramane suma de
5.000 lei si introducerea sumei de 40.000 lei + suma de 35.000 lei de la manifestarile
culturale pentru Proiectul "Sprijinirea eficientei energetice si a gestionarii inteligente
a energiei in infrastructura de iluminat public a Municipiului Campina". Suma totala
va fi de 75.000 lei. Acest program este lansat de curand pentru administrarea fondului
de mediu. Pentru acest program documentatia trebuie depusa pana la sfarsitul lunii
iulie si nu mai este timp pentru discutarea acestei probleme in cadrul sedintei viitoare.
Proiectele pot merge pana la 1 milion de lei si se refera exclusiv la schimbarea
corpurilor de iluminat si a becurilor cu becuri cu led.

In cazul in care intre timp se pronunta o hotarare de la Inalta Curte, cu titlu de
creanta, se pot retrage acesti bani de la acest proiect care nu se va mai realiza si vor fi
dusi inapoi. Apoi, dl.Primar continua sa prezinte referatul de aprobare.

D-na Secretar solicita cuvantul.
D-na Presedinte da cuvantul d-nei Secretar. Ia cuvantul d-na secretar si se

adreseaza d-lui consilier Dragomir precizand ca a gasit articolul si din Codul
administrativ, respectiv art.l54 si da citire textului legal - "Primarul participa la
sedintele de consiliu si are dreptul sa-si exprime punctul de vedere asupra tuturor
problemelor inscrise pe ordinea de zi, precum si de a formula amendamente de fond
sau de forma asupra oricaror proiecte de hotarari, inclusiv ale altor initiatori". A dorit
sa intervina pentru a lamuri situatia pusa in discutie, astfel incat daca dl.Primar mai
formuleaza amendamente la alte proiecte sa nu se mai ridice aceasta problema.

Pentru ca nu sunt discutii pe marginea proiectului de hotarare, se supun la vot
amendamentele d-lui primar:

'nd ronforma cu
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- retragerea sumei de 40.000 lei, din Anexa nr.2, Cap.70.02, lit.C, pct.7 -
"Reabilitare, modernizare, extindere sistem de iluminat public in Municipiul
Campina" si sa ramana suma de 5.000 lei;

- introducerea la acelasi capitol a unui nou proiect - 40.000 lei + 35.000 lei (de
la manifestarile culturale), pct.l7 - DALI si cerere de flnantare in cadrul proieclului
"Sprijinirea eficientei energetice si a gestionarii inteligente a energiei in infrastructura
de iluminat public a Municipiului Campina". Suma totala este de 75.000 lei. Se
supune la vot amendamentul si este aprobat cu 16 voturi pentru (d-na Albu, d-na
Beldianu, dl.Bondoc, dl.Candea, dl.Cercel, dl.Dochia, dl.Dragomir, dl.Duran,
dl.Enache, d-na Frincu, d-na Lupu, dl.Panescu, dl.Petrescu, d-na Petrovici, dl.Pitigoi,
d-ra Topala).

Se supune la vot proiectul de hotarare, in ansamblul sau si este adoptat cu
15 voturi pentru (d-na Albu, d-na Beldianu, dl.Bondoc, dl.Candea, dl.Cercel,
dl.Dochia, dl.Dragomir, dl.Duran, dl.Enache, d-na Frincu, d-na Lupu, dl.Panescu,
dl.Petrescu, dl.Pitigoi, d-ra Topala). D-na Petrovici nu a votat.

Punctul nr.3 de pe ordinea de zi este proiect de hotarare privind aprobarea
actualizarii devizului general $i a indicatorilor tehnico-economici (faza DALI)
pentru realizarea obiectivului de investi$ii "Cresterea eficienfei energetice in
SpitaIul Municipal Campina", Cod SMIS 118643.

Ia cuvantul initiatorul proiectului de hotarare, dl.primar, Tiseanu Horia
Laurentiu, care prezinta referatul de aprobare.

Acest proiect de hotarare a fost prezentat tarziu, pentru ca cu toate ca si-au dat
seama ca devizul este subestimat, la prima licitatie nu s-a prezentat nicio firma, iar la
urmatoarele doua licitatii s-au prezentat cate doua firme. S-a crezut ca se poate atribui
contractul de executie, dar dupa ultimele doua licitatii toate ofertele au fost declarate
ca inacceptabile. Ca urmare, devizul trebuia modificat.

Dl.Duran se adreseaza d-lui primar intrebandu-l in ce stadiu este proiectul
(daca este semnat contractul privind finantarea) si cand incep lucrarile.

Dl.Primar precizeaza cu privire la contractul de finantare ca a fost semnat in
martie 2020, iar contract de executie nu exista pentru ca au fost cele trei etape de
achizitie publica si s-a crezut ca se va gasi o societate, dar toate ofertele de la a doua
si a treia incercare au fost descalificate. Ulterior aprobarii actualizarii prin H.C.L. a
devizului general, a indicatorilor tehnico-economici se va elabora un Act aditional cu
Ministerul Dezvoltarii, pentru modificarea structurii proiectului (valoarea totala nu se
modifica) si va avea loc o noua etapa de achizitie publica.

Antevorbitorul intreaba daca Ministerul Dezvoltarii mai doreste sa semneze
actul aditional cu primaria.

Raspunsul d-lui primar este afirmativ, precizand ca a mai fost semnat de
curand un act aditional.

Dl.Duran se adreseaza d-nei Albu intreband daca a identificat solutii pentru
iesirea din litigiul pe care administratia publica il are cu Ministerul Dezvoltarii.

D-na Albu mentioneaza ca a precizat ca "vom gasi solutii".
Pentru ca nu mai sunt discutii pe marginea proiectului de hotarare, se supune la

vot si este adoptat cu 16 voturi pentru (d-na Albu, d-na Beldianu, dl.Bondoc,
dl.Candea, dl.Cercel, dl.Dochia, dl.Dragomir, dl.Duran, dl.Enache, d-na Frincu,
d-na Lupu, dl.Panescu, dl.Petrescu, d-na Petrovici, dl.Pitigo|7TbTa Topala). -
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UrmatoruI punct (nr.4) de pe ordinea de zi este proiect de hotarare privind
aprobarea actuaIizarii indicatoriIor tehnico - economici, conform devizului
generaI dupa incheierea procedurii de achizitie publica, pentru realizarea
obiectivuIui de investi{ii "ReabiIitare termica blocuri de locuin{e B-dul Carol I".

I se da cuvantul initiatorului proiectului de hotarare, d-lui primar Tiseanu Horia
Laurentiu, care prezinta referatul de aprobare.

Pentru ca nu sunt discutii pe marginea proiectului de hotarare, se supune la vot
si este adoptat cu 16 voturi pentru (d-na Albu, d-na Beldianu, dl.Bondoc, dl.Candea,
dl.Cercel, dl.Dochia, dl.Dragomir, dl.Duran, dl.Enache, d-na Frincu, d-na Lupu,
dl.Panescu, dl.Petrescu, d-na Petrovici, dl.Pitigoi, d-ra Topala).

PunctuI nr.5 de pe ordinea de zi este proiect de hotarare privind stabilirea
unor masuri referitoare la functionarea teraselor de aIimentatie publica
amplasate pe domeniuI public al MunicipiuIui Campina.

Initiatorii proiectului de hotarare sunt dl.Tiseanu Horia Lauren$iu - Primarul
MunicipiuIui Campina si dl.Pitigoi Ioan - Adrian - consilier local.

Ia cuvantul dl.primar care prezinta referatul de aprobare.
Pentru ca nu sunt discutii pe marginea proiectului de hotarare, se supune la vot

si este adoptat cu 16 voturi pentru (d-na Albu, d-na Beldianu, dl.Bondoc, dl.Candea,
dl.Cercel, dl.Dochia, dl.Dragomir, dl.Duran, dl.Enache, d-na Frincu, d-na Lupu,
dl.Panescu, dl.Petrescu, d-na Petrovici, dl.Pitigoi, d-ra Topala).

UrmatoruI punct (nr.6) de pe ordinea de zi este proiect de hotarare privind
aprobarea Studiului de oportunitate !n vederea concesionarii prin licitaJie
publica a imobiIului (par{ial), compus din cladire (P+3), reprezentand hotelul si
foaierul mic, situat in incinta Casei Tineretului, B-dul Nicolae 6alcescu, nr.50,
Nr.Cadastral/CF 24690-C1.

Initiatorii proiectului de hotarare sunt membrii Comisiei de specialitate
sanatate, cultura, invatamant, culte si tineret, sport si turism.

Ia cuvantul dl.consilier Dochia care prezinta referatul de aprobare.
Dl.Duran precizeaza ca problemele pentru dezvoltarea orasului care nu s-au

rezolvat pana acum, au inceput sa apara inainte de alegerile locale, cum ar fi hotelul
de la Casa Tineretului, strandul, iluminatul public, parcarea, etc.

In ceea ce priveste cele doua proiecte care sunt unite intre ele, redeventa
prevazuta in documentatia de atribuire este mica, in comparatie cu chiriile. Suma este
calculata la nivelul anului 2016, deci ar mai trebui completat cu inca 50% si astfel
rezulta 450.000 euro si cu redeventa pe 25 de ani, in suma de 350.000 euro, rezulta o
suma totala de 900.000 euro.

Pentru ca nu mai sunt discutii pe marginea proiectului de hotarare, se supune la
vot si este adoptat cu 16 voturi pentru (d-na Albu, d-na Beldianu, dl.Bondoc,
dl.Candea, dl.Cercel, dl.Dochia, dl.Dragomir, dl.Duran, dl.Enache, d-na Frincu, d-na
Lupu, dl.Panescu, dl.Petrescu, d-na Petrovici, dl.Pitigoi, d-ra Topala).

Punctul nr.7 de pe ordinea de zi este proiect de hotarare privind aprobarea
concesionarii prin licitafie publica a terenului, Tn suprafata de 3.663,00 m.p.,
Nr.Cadastra^CF 23503, a bazinului de inot descoperit, format din bazin mare -
Nr.CadastratfCF 23503-C1 si bazin mic - Nr.Cadastral/CF 23503-C2, precum si
a terenului amenajat pentru minifotbal, in suprafata de 1.191,00 m.p.,
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Nr.CadastraL^CF 23502, situate m Municipiul Campina, B-dul NicoIae Balcescu,
nr.50.

Initiatorii proiectului de hotarare sunt membrii Comisiei de specialitate
sanatate, cultura, invatamant, culte si tineret, sport si turism.

Ia cuvantul dl.consilier Dochia care precizeaza ca nu are nimic de completat,
fata de cele prezentate in referatul de aprobare.

D-na Albu mentioneaza ca fata de proiectul de hotarare anterior, la acest
proiect se aproba toate documentele necesare concesionarii. Documentatia de
atribuire ca si caietul de sarcini este o lectie/consultatie juridica data de persoana care
le-a intocmit. Contine zeci de citate din lege. O documentatie de atribuire crede ca
trebuie sa arate altfel si o astfel de documentatie se poate vedea la proiectul nr.l4 de
pe ordinea de zi, aceasta nefiind intocmita de un expert ANEVAR, dar totusi este o
documentatie corecta.

Dumneaei i se pare ca nu exista documentatie de atribuire, pentru ca, in
conformitate cu documentul care se numeste "documentatie de atribuire a
contractului de concesiune", nu exista nicio obligatie pentru concesionar, in afara de
investitia de minim 50.000 euro. Peste tot se precizeaza "poate sa....". O sa voteze
proiectul, dar la fiecare punct se citeaza din lege si astfel se pierde esentialul.

O alta problema este ca se spune ca trebuie sa exploateze continuu strandul.
Acest lucru nu se poate, pentru ca exista patru anotimpuri. Ar fi preferat o redeventa
mai mica, redeventa anuala sa fie redeventa lunara inmultita cu 6 luni. Ar fi preferat
sa existe obligatii certe pentru concesionar, cu privire la modernizarea acestui strand.

A observat ca si d-na secretar Moldoveanu a dat avizul din punct de vedere al
legalitatii, dar se gandeste la dificultatile atat ale doritorilor de concesionare, cat si ale
comisiei de a analiza ofertele, care vor fi intocmite oricum pentru ca nu exista o
licitatie cu privire la oferta.

D-na secretar Moldoveanu precizeaza ca a analizat documentatia care este
intocmita de un expert si i s-a parut si dumneaei total diferita fata de documentatia
intocmita de reprezentantii primariei. Documentatia la care a facut referire d-na Albu
a fost intocmita de specialisti din primarie, respectiv dumneaei, dl.Olarasu si d-na
Balan.

^

In Caietul de sarcini apar niste obligatii ale concesionarului. Probabil, cand se
va organiza licitatia va exista si un model de contract de concesiune, intocmit
conform legii, care sa cuprinda toate obligatiile prevazute in Codul administrativ. In
documentatia prezentata nu este prevazut si modelul contractului de concesiune.

D-na Albu intreaba daca contractul la care face referire d-na secretar poate sa
exceada hotararii pe care Consiliul local o adopta in cadrul sedintei, pentru ca se
aproba tot, si documentatia.

D-na secretar Moldoveanu mentioneaza ca in Codul administrativ sunt trecute
obligatiile concesionarului. Contractul de concesiune se va elabora respectand
aspectele aprobate de Consiliul local si precizate in documentatie, cum ar fi: durata,
cuantumul redeventei, investitiile pe care trebuie sa le realizeze. In ceea ce priveste
obligatiile se vor prelua strict din Codul administrativ.

D-na Albu propune un amendament la Anexa nr.5 din documentatie, unde se
mentioneaza, cu privire la garantie, ca se va depune in 9Q,de ziledela.semnare,a



contractului. Nu se mentioneaza nicio sanctiune daca nu depune garantia.
Amendamentul este urmatorul: garantia se va depune la semnarea contractului.

Dl.Duran intreaba daca cine a intocmit documentatia a intocmit si studiul de
oportunitate si daca a fost un singur contract.

Presedintele sedintei intreaba daca comisia initiatoare ar dori sa retraga
proiectul si sa fie propus intr-o sedinta viitoare, mtr-o fornia mai completa.

D-na consilier Lupu considera ca una dintre obligatii ar trebui sa fie obtinerea
autorizatiei de functionare.

Presedintele sedintei sugereaza initiatorilor proiectului de hotarare - membrii
Comisiei de specialitate sanatate, cultura, sa retraga proiectul de hotarare de pe
ordinea de zi pentru a i se da o forma mai completa.

Dl.Dochia nu este de acord cu retragerea proiectului de hotarare.
Dl.Duran considera ca s-ar putea retrage proiectul de hotarare, pentru ca

argumentele d-nei consilier Albu sunt reale.
D1. Pitigoi precizeaza ca dl.Duran face parte din comisia initiatoare. Intreaba

daca atunci cand s-a intocmit proiectul nu s-au obervat problemele care sunt acum
supuse dezbaterii.

Dl.Duran precizeaza ca a citit documentatia de atribuire si studiul de
oportunitate, motiv pentru care a si intrebat daca sunt onorarii diferite. Daca d-na
Albu a sesizat niste inadverdente este de acord cu acestea.

Dl.Dragomir considera ca nu se poate acum, prin amendamente, sa se
stabileasca obligatiile concesionarului. In acest caz, propune urmatorul amendament:
contractul de concesiune sa fie aprobat de Consiliul local.

Pentru ca nu mai sunt discutii, se supun la vot amendamentele propuse:
- d-na Albu:

- garantia se va plati la semnarea contractului. Cu 15 voturi pentru (d-na
Albu, d-na Beldianu, dl.Bondoc, dl.Candea, dl.Cercel, dl.Dochia, dl.Dragomir,
dl.Duran, dl.Enache, d-na Frincu, d-na Lupu, dl.Panescu, d-na Petrovici, dl.Pitigoi,
d-ra Topala) si o abtinere (dl.Petrescu), amendamentul a fost aprobat.

- dl.Dragomir:
- contractul de concesiune sa fie aprobat de Consiliul local.

Cu 15 voturi pentru (d-na Albu, d-na Beldianu, dl.Bondoc, dl.Candea,
dl.Cercel, dl.Dochia, dl.Dragomir, dl.Duran, dl.Enache, d-na Frincu, d-na Lupu,
dl.Panescu, d-na Petrovici, dl.Pitigoi, d-ra Topala) si o abtinere (dl.Petrescu),
amendamentul a fost aprobat.

In continuare, dl.Bondoc face propuneri pentru membrii Comisiei de evaluare a
ofertelor si a supleantilor:

- dl.Cercel Lucian si dl.Bondoc Viorel (membrii in Comisia de
evaluare);

- dl.Pitigoi Ioan - Adrian si dl.Enache Dragomir (membrii supleanti).
Dl.Dragomir il propune pe dl.Duran Adrian, ca titular.
Dl.Bondoc se retrage.
D-na Petrovici ii intreaba pe domnii consilieri daca sunt de acord sa voteze in

bloc propunerile.
Se supun la vot amendamentele: dl.Cercel Lucian-Adrian si dl.Duran Andrei -

titulari, Tn Comisia de evaluare si dl.Pitigoi Ioan-Adrian^s]_dl.Enache..Dragami*T-



supleanti. Cu 15 voturi pentru (d-na Albu, d-na Beldianu, dl.Bondoc, dl.Candea,
dl.Cercel, dl.Dochia, dl.Dragomir, dl.Duran, dl.Enache, d-na Frincu, d-na Lupu,
dl.Panescu, d-na Petrovici, dl.Pitigoi, d-ra Topala) si o abtinere (dl.Petrescu),
amendamentul a fost aprobat.

Se supune la vot proiectul de hotarare, in ansamblu si este adoptat cu 15 voturi
pentm (d-na Albu, d-na Beldianu, dl.Bondoc, dl.Candea, dl.Cercel, dl.Dochia,
dl.Dragomir, dl.Duran, dl.Enache, d-na Frincu, d-na Lupu, dl.Panescu, d-na Petrovici,
dl.Pitigoi, d-ra Topala) si o abtinere (dl.Petrescu).

Urmatorul punct (nr.8) este proiect de hotarare privind aprobarea
vanzarii unui apartament din fondul locativ de stat, in suprafata utila totala de
40,91 m.p., situat m Municipiul Campina, str.MiIcovuIui, nr.6, bl.l7A, sc.A, et.2,
ap.lO, Nr.CadastratfCF 20456-C1-U23, catre dI.VintiIoiu Ionel, domiciliat in
Municipiul Campina, str.Milcovului, nr.6, bI.17A, sc.A, et.2, ap.lO.

Initiatorii proiectului de hotarare sunt membrii Comisiei buget, fmante,
programe fmantare europeana, administrarea domeniului public si privat si
agricultura.

Ia cuvantul d-na consilier Albu care precizeaza ca fata de referatul de aprobare
prezentat, comisia nu are nimic de adaugat

Pentru ca nu sunt discutii pe marginea proiectului de hotarare, se supune la vot
si este adoptat cu 16 voturi pentru (d-na Albu, d-na Beldianu, dl.Bondoc, dl.Candea,
dl.Cercel, dl.Dochia, dl.Dragomir, dl.Duran, dl.Enache, d-na FrTncu, d-na Lupu,
dl.Panescu, dl.Petrescu, d-na Petrovici, dl.Pitigoi, d-ra Topala).

Punctul nr.9 de pe ordinea de zi este proiect de hotarare privind aprobarea
vanzarii fara Iicita(ie publica a terenului apartinand domeniului privat, in
suprafata de 317,00 m.p., aferent locuintei, situat in Municipiul Campina,
str.Prutului, nr.ll, Nr.Cadastral/C.F.20106, prin exercitarea dreptului de
preemtiune de catre dI.Feneser Dan si d-na Feneser Gabriela Melania,
domiciliati in Municipiul Bucuresti, Aleea Barajului, nr.8, bl.21A, sc.A, et.3,
ap.l5.

Initiatorii proiectului de hotarare sunt membrii Comisiei buget, fmante,
programe fmantare europeana, administrarea domeniului public si privat si
agricultura.

Ia cuvantul d-na consilier Albu care precizeaza ca fata de cele prezentate m
referatul de aprobare, comisia nu are nimic de adaugat. Este un teren aferent locuintei
A.N.L., de pe str. Prutului.

Pentru ca nu sunt discutii pe marginea proiectului de hotarare, se supune la vot
si este adoptat cu 16 voturi pentru (d-na Albu, d-na Beldianu, dl.Bondoc, dl.Candea,
dl.Cercel, dl.Dochia, dl.Dragomir, dl.Duran, dl.Enache, d-na Frincu, d-na Lupu,
dl.Panescu, dl.Petrescu, d-na Petrovici, dl.Pitigoi, d-ra Topala).

Urmatorul punct (nr.lO) de pe ordinea de zi este proiect de hotarare
privind aprobarea vanzarii fara Iicitafie publica a terenului apartinand
domeniului privat, in suprafata de 231,00 m.p., aferent locuintei, situat in
Municipiul Campina, str.Prutului, nr.l5, Nr.Cadastral/C.F.20128, prin
exercitarea dreptului de preem{iune de catre dl.Moraru Gabriel, domiciliat in
Municipiul Campina, str.Prutului, nr.l5.
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Initiatorii proiectului de hotarare sunt membrii Comisiei buget, fmante,
programe fmantare europeana, administrarea domeniului public si privat si
agricultura.

Ia cuvantul d-na consilier Albu care precizeaza ca este un proiect similar celui
anterior, teren aferent unei locuinte A.N.L., de pe str.Prutului.

Pentru ca nu sunt discutii pe marginea proiectului de hotarare, se supune la vot
si este adoptat cu 16 voturi pentru (d-na Albu, d-na Beldianu, dl.Bondoc, dl.Candea,
dl.Cercel, dl.Dochia, dl.Dragomir, dl.Duran, dl.Enache, d-na Frincu, d-na Lupu,
dl.Panescu, dl.Petrescu, d-na Petrovici, dl.Pitigoi, d-ra Topala).

PunctuI nr.ll de pe ordinea de zi este proiect de hotarare pentru
modificarea si compIetarea Anexei la H.C.L. nr.99/30 iulie 2009 privind insusirea
inventaruIui bunurilor care alcatuiesc domeniul public al Municipiului Campina,
Cap.I, lit.A, poz.2 si poz.72 si Cap.III, lit.D, poz.l5.

Initiatorii proiectului de hotarare sunt membrii Comisiei amenajarea
teritoriului, urbanism, ecologie si protectia mediului.

Ia cuvantul dl.consilier Cercel care mentioneaza ca comisia nu are nimic de
adaugat fata de cele mentionate in referatul de aprobare.

Pentru ca nu sunt discutii pe marginea proiectului de hotarare, se supune la vot
si este adoptat cu 16 voturi pentru (d-na Albu, d-na Beldianu, dl.Bondoc, dl.Candea,
dl.Cercel, dl.Dochia, dl.Dragomir, dl.Duran, dl.Enache, d-na Frincu, d-na Lupu,
dl.Panescu, dl.Petrescu, d-na Petrovici, dl.Pitigoi, d-ra Topala).

UrmatoruI punct (nr.l2) de pe ordinea de zi este proiect de hotarare
privind infiintarea a doua statii pentru transportul public de persoane, situate in
Municipiul Campina, Calea Doftanei si str. In Lunca.

Initiatorii proiectului de hotarare sunt membrii Comisiei amenajarea
teritoriului, urbanism, ecologie si protectia mediului.

Ia cuvantul dl.consilier Cercel care prezinta referatul de aprobare.
D-na Albu precizeaza ca in Nota de fundamentare se mentioneaza ca statia din

^ ^ ^

str. In Lunca este amplasata in centrul strazii In Lunca. Intreaba unde se amplaseaza
statiile.

Intervine dl.Primar care mentioneaza ca s-a facut referire la centrul cartierului.
Dl.Petrescu precizeaza ca este o singura strada.
Antevorbitorul mentioneaza ca sunt trei strazi, iar statia de autobuz propusa se

afla la intersectia str.In Lunca cu str.Alunului.
Dl.Enache mentioneaza faptul ca proiectul de hotarare aflat in discutie nu are

nicio conotatie politica si nici populista, asa cum s-a mai discutat anterior. Este in
interesul cetatenilor si Consiliul local este de acord cu acest lucru.

Pentru ca nu mai sunt discutii pe marginea proiectului de hotarare, se supune la
vot si este adoptat cu 16 voturi pentru (d-na Albu, d-na Beldianu, dl.Bondoc,
dl.Candea, dl.Cercel, dl.Dochia, dl.Dragomir, dl.Duran, dl.Enache, d-na FrTncu, d-na
Lupu, dl.Panescu, dl.Petrescu, d-na Petrovici, dl.Pitigoi, d-ra Topala).

Dl.Petrescu este de acord cu proiectul de hotarare, cu mentiunea sa se identifice
clar amplasamentul statiilor.

Punctul nr.l3 de pe ordinea de zi este proiect de hotarare aprobarea
trecerii din domeniul public in domeniuI privat al Municipiului Campinaaunor
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mijIoace fixe cu durata normala de utilizare consumata in vederea scoaterii din
functiune, casarii si valoriflcarii acestora.

Initiatorii proiectului de hotarare sunt membrii Comisiei amenajarea
teritoriului, urbanism, ecologie si protectia mediului.

Ia cuvantul dl.consilier Cercel care mentioneaza ca nu are completari fata de
referatul de aprobare prezentat.

Pentru ca nu mai sunt discutii pe marginea proiectului de hotarare, se supune la
vot si este adoptat cu 16 voturi pentru (d-na Albu, d-na Beldianu, dl.Bondoc,
dl.Candea, dl.Cercel, dl.Dochia, dl.Dragomir, dl.Duran, dl.Enache, d-na Frincu, d-na
Lupu, dl.Panescu, dl.Petrescu, d-na Petrovici, dl.Pitigoi, d-ra Topala).

Urmatorul punct (nr.l4) de pe ordinea de zi este proiect de hotarare
privind aprobarea mchirierii prin licita{ie publica a imobilului - teren in
suprafata de 17,00 m.p., Nr.CadastraI/C.F. 28581 (partial) si constructie in
suprafata de 200,00 m.p., Nr.CadastraI/C.F.28581-Cl (partial), situat in
MunicipiuI Campina, str.Petrolistului, nr.ll, pentru desfasurare activitati
economice.

Initiatorii proiectului de hotarare sunt membrii Comisiei amenajarea
teritoriului, urbanism, ecologie si protectia mediului.

Ia cuvantul dl.consilier Cercel care precizeaza ca sustine referatul de aprobare
si ii roaga pe domnii consilieri sa faca propuneri pentru desemnarea reprezentantilor
Consiliului local, in Comisia de evaluare.

Dl.Enache face urmatoarele propuneri:
- dl.Cercel Lucian - titular;
- dl.Enache Dragomir - supleant;
- dl.Dochia Adrian - titular;
- dl.Bondoc Viorel - supleant.
Dl.Duran il propune pe dl.Dragomir Ion - titular.
Dl.Enache este de acord cu retragerea d-lui Dochia Adrian.
D-na Albu intreaba ce regim are terenul de sub cladirea de 200,00 m.p.
Presedintele sedintei raspunde ca este proprietatea Municipiului.
Dl.consilier Dragomir propune urmatorul amendament: inchirierea imobilului

si a terenului aferent. Cei 17,00 m.p. sunt in afara imobilului, dar nu a inteles unde
sunt amplasati.

D-na Petrovici precizeaza ca este calea de acces.
D-na Albu mentioneaza ca dl.Dragomir a propus amendamentul, cu terenul

aferent. Documentatia pentru intocmirea proiectului de hotarare a fost si la comisia
buget, fmante. Nu s-au implicat pentru ca este cumva incurcata situatia deoarece are
impresia ca aceea cladire de 200 m.p. sau terenul este al proprietarului, este ceva intre
vecini.

Dl.Pitigoi precizeaza ca sunt deja doi chiriasi: S.C. Hidro Prahova si inca o
societate comerciala care detine o hala, cat si terenul din fata ca sa se poata parca o
masina. Aceasta hala se afla intre cele doua hale, sunt ale primariei atat constructia,
cat si terenul, la fel ca celelalte doua hale pe care primaria le-a inchiriat mai demult.
Aceasta hala este goala, iar initierea proiectului de hotarare a avut ca scop sa se
obtina venituri la bugetul Municipiului Campina. Nu
Primaria Municipiului Campina.
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Pentru ca nu mai sunt discutii pe marginea proiectului de hotarare, d-na
Petrovici propune sa se voteze in bloc propunerile pentru componenta comisiei de
evaluare. Acestea sunt urmatoarele: pentru titulari: dl.Cercel Lucian si dl.Dragomir
Ion; pentru supleanti: dl.Enache Dragomir si dl.Bondoc Viorel. Cu 15 voturi pentru
(d-na Albu, d-na Beldianu, dl.Bondoc, dl.Candea, dl.Cercel, dl.Dochia, dl.Dragomir,
dl.Duran, dl.Enache, d-na Frincu, d-na Lupu, dl.Petrescu, d-na Petrovici, dl.Pitigoi,
d-ra Topala), amendamentul a fost aprobat. Dl.Panescu nu a votat.

Dl.consilier Dragomir isi retrage amendamentul pentru ca dl.Pitigoi a venit cu
lamuriri suplimentare.

Se supune la vot proiectul de hotarare, in ansamblul sau si este adoptat cu
15 voturi pentru (d-na Beldianu, dl.Bondoc, dl.Candea, dl.Cercel, dl.Dochia,
dl.Dragomir, dl.Duran, dl.Enache, d-na Frincu, d-na Lupu, dl.Panescu, dl.Petrescu,
d-na Petrovici, dl.Pitigoi, d-ra Topala). D-na Albu nu a participat la vot.

PunctuI nr.l5 de pe ordinea de zi este proiect de hotarare privind
modiflcarea si completarea H.C.L. nr.66/26 mai 2016 privind aprobarea
amplasamentelor pentru desfasurarea activitatii de comert stradal de lunga
durata si sezonier.

Initiatorii proiectului de hotarare sunt membrii Comisiei amenajarea
teritoriului, urbanism, ecologie si protectia mediului.

Ia cuvantul dl.consilier Cercel care mentioneaza ca fata de referatul de
aprobare prezentat, membrii comisiei nu au nimic de adaugat.

Pentru ca nu sunt discutii pe marginea proiectului de hotarare, se supune la vot
si este adoptat cu 16 voturi pentru (d-na Albu, d-na Beldianu, dl.Bondoc, dl.Candea,
dl.Cercel, dl.Dochia, dl.Dragomir, dl.Duran, dl.Enache, d-na Frincu, d-na Lupu,
dl.Panescu, dl.Petrescu, d-na Petrovici, dl.Pitigoi, d-ra Topala).

Urmatorul proiect de hotarare (nr.l6) este proiect de hotarare privind
aprobarea mchirierii prin Iicita{ie publica a doua terenuri in suprafata de 20,00
m.p., respectiv 60,00 m.p., Nr.Cadastra^C.F. 25181 (partial), situate m
Municipiul Campina, str.Podului, m vederea ampIasarii unor terase cu caracter
provizoriu (demontabile), pentru desfasurarea activitatiIor comerciale sezoniere,
specifice zoneIor de agrement.

Initiatorii proiectului de hotarare sunt membrii Comisiei amenajarea
teritoriului, urbanism, ecologie si protectia mediului.

Ia cuvantul dl.consilier Cercel care precizeaza ca fata de referatul de aprobare
prezentat, membrii comisiei nu au nimic de adaugat.

Dl.Enache propune ca reprezentantii Consiliului local Tn Comisia de evaluare
sa fie aceeasi ca la proiectul anterior, respectiv: dl.Cercel Adrian si dl.Dragomir Ion -
titulari si dl.Enache Dragomir si dl.Bondoc Viorel - supleanti. Se supune la vot
amendamentul propus si este aprobat cu 16 voturi pentru (d-na Albu, d-na Beldianu,
dl.Bondoc, dl.Candea, dl.Cercel, dl.Dochia, dl.Dragomir, dl.Duran, dl.Enache,
d-na Frincu, d-na Lupu, dl.Panescu, dl.Petrescu, d-na Petrovici, dl.Pitigoi, d-ra
Topala).

Se supune la vot proiectul de hotarare, in ansambul sau si este adoptat cu 16
voturi pentru (d-na Albu, d-na Beldianu, dl.Bondoc, dl.Candea, dl.Cercel, dl.Dochia,
dl.Dragomir, dl.Duran, dl.Enache, d-na Frincu, d-na Lupu, dl.Panescu, dl.Petrescu,
d-na Petrovici, dl.Pitigoi, d-ra Topala). n7^r'"7,"
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PunctuI nr.l7 de pe ordinea de zi este proiect de hotarare privind atestarea
apartenentei la domeniul privat al MunicipiuIui Campina a terenuIui in
suprafata de 83,00 m.p., situat in Municipiul Campina, str.PetroIistului, f.nr.,
TarIa 83, ParceIa Cc 693.

Initiatorii proiectului de hotarare sunt membrii Comisiei de specialitate
amenajarea teritoriului, urbanisrn, ecologie si protectia mediului.

Ia cuvantul dl.consilier Cercel care precizeaza ca fata de referatul de aprobare
prezentat, membrii comisiei nu au nimic de adaugat.

Pentru ca nu sunt discutii pe marginea proiectului de hotarare, se supune la vot
si este adoptat cu 16 voturi pentru (d-na Albu, d-na Beldianu, dl.Bondoc, dl.Candea,
dl.Cercel, dl.Dochia, dl.Dragomir, dl.Duran, dl.Enache, d-na Frincu, d-na Lupu,
dl.Panescu, dl.Petrescu, d-na Petrovici, dl.Pitigoi, d-ra Topala).

Urmatorul proiect se refera la aprobarea documentatiei tehnico-
economice (faza S.F.) si a indicatoriIor tehnico-economici pentru reaIizarea
obiectivului de investifii "Amenajare parcare str.I.L.CaragiaIe".

Ia cuvantul initiatorul proiectului de hotarare, dl.Primar Tiseanu Horia
Laurentiu care mentioneaza ca fata de referatul de aprobare prezentat nu are nimic de
adaugat.

Pentru ca nu sunt discutii pe marginea proiectului de hotarare, se supune la vot
si este adoptat cu 16 voturi pentru (d-na Albu, d-na Beldianu, dl.Bondoc, dl.Candea,
dl.Cercel, dl.Dochia, dl.Dragomir, dl.Duran, dl.Enache, d-na Frincu, d-na Lupu,
dl.Panescu, dl.Petrescu, d-na Petrovici, dl.Pitigoi, d-ra Topala).

Ultimul punct (nr.l8) de pe ordinea de zi este intrebari, interpelari, diverse.
D-na consilier Lupu Livia cere permisiunea sa se retraga de la lucrarile

sedintei.
Dl.Duran intreaba daca administratia locala organizeaza ceva de Ziua

Drapelului, unde si la ce ora.
Raspunde dl.Primar care precizeaza ca maine (n.r. 26 iunie 2020), la ora 11,00,

in Centrul civic, Parcul "Regele Mihai I" se va desfasura o ceremonie sumara si cu
aceasta ocazie se vor inaugura si cele 3 panouri votive. Daca domnii consilieri doresc
sa participe sunt asteptati cu 15 minute inainte pentru a fi pozitionati in vederea
respectarii distantarii sociale.

Dl.consilier Enache aduce la cunostinta domnilor consilieri urmatoarele
probleme:

- la Fantana cu Ciresi - in 2018 au discutat despre situatia
necorespunzatoare a mobilierului. Acum se regasesc in aceeasi situatie, inclusiv
aparatele dejoaca pentru copii si gratarele care nu sunt reparate.

- in fata Conacului Bunicii exista un trotuar care nu s-a asfaltat. Exista
trafic mare, lume neajutorata si nu se poate circula pe suprafata respectiva.

- Centrul de Informatie Turistica - lampile care sunt in zona nu sunt bine
pozitionate, la fel si corpurile de mobilier din zona trebuie stabilizate si readuse intr-o
forma placuta ochiului si vizitatorului care vine.

- starea santierului de la Cimitirul Lumina - cei vizati sunt rugati sa
mearga in zona si sa vada ce nu este in regula si ce nu respecta constructorul. Daca
sunt termene de urmarit, acestea sa fie respectate.
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- containerele pentru colectarea materialelor de constructie amplasate m
zona Cartierului Europa ar trebui sa aiba o rampa metalica pe care este mai usor sa
depui materialele de constructii, mobilier. Trebuie sa fie la nivelul containerelor.

Dl.Pitigoi se refera la iluminatul de la Centrul Turistic precizand ca o sa se dea
o comanda pentru o revizie la corpurile de iluminat pentru a vedea daca sunt
probleme si sunt corpuri de iluminat arse.

Referitor la trotuarul de pe str.Ion Campineanu o sa se analizeze, dar
reaminteste ca exista un studiu de fezabilitate pentru reabilitarea totala a strazii Ion
Campineanu, care include modernizarea strazii, cu trotuare noi si o esplanada
pietonala, ce urmeaza a se realiza anul viitor.

In ceea ce priveste Fantana cu Ciresi, elementele care fac parte din locul de
joaca sunt vopsite periodic, de asemenea, gratarele au fost reparate. Exista un proiect
la nivel de studiu de fezabilitate pentru reorganizarea zonei Fantana cu Ciresi unde va
fi (in urma discutiei avute cu dl.Primar) si in urma discutiilor din Consiliul local, un
concept nou.

Ia cuvantul d-na consilier Petrovici care mentioneaza ca ceremonia pentru Ziua
Drapelului va avea loc in parcul cel nou. Se stie ca acolo sunt deficiente multe si
firma care a executat lucrarea nu a fost cea mai fericita alegere. Nu stie in ce masura
s-ar putea interveni in zona verde, sa existe pete de culoare, cum ar fi: flori colorate,
trandafiri cataratori care sa imbrace cadrele de lemn. Propune, in masura in care se
poate, ca in aceasta vara sa se intervina pe zona verde, cu straturi de flori colorate.

Astfel punctele inscrise pe ordinea de zi epuizandu-se, presedintele declara
$edin|a inchisa.

Drept pentru care s-a intocmit prezentul proces - verbal.

Pre$edinte de $edin$a, Secretar General
Consilier, Municipiul Campina,

d-naPetrovici!^lihaeIa jr.Mold^eanuElena
il < ' -u .

Intocmit,
ec.Balan Lavinia

Iordace Gabriela

edit.I.G.
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